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Verslag vergadering ASD dinsdag 9 juni 2020  
 

Vergaderruimte: via ZOOM 
 

Notulen:  Evelien Moors 
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Mka:  Guus Droppert, Marian Hertog, Rudolf Tulp, Wim van Zwieten, Dick de Kuijer 
Gasten:  Clement van der Klooster (agendapunt 2) 
   
    
1.1  Welkom Voorzitter 
1.2 Vaststellen agenda 

- De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder de 
nieuwe leden die voor het eerst aanschuiven.  

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. 1 Jeugdhulp 

- Beleidsadviseur Jeugd, Clement van der Klooster, geeft een presentatie over jeugdhulp aan 
de ASD. Hij geeft aan in nauw contact te staan met de uitvoering, zoals het sociaal team, en 
zich bezig te houden met data en monitoring en het adviseren van wethouders.  

- Onlangs is de Nota Sociaal Domein vastgesteld, waarin onder meer de uitdagingen op het 
gebied van jeugd staan aangegeven. Hieronder vallen wachtlijsten, financiële tekorten en 
personele tekorten. Er wordt gericht op preventie, vroegsignalering en integraal werken.  

- Het kernteam preventie bestaat uit maatschappelijke partners en komt drie keer per jaar 
bijeen. Onder meer de gemeente, onderwijs, preventie hulp en ondersteuning, 
kinderopvang, huisartsen, GGD, welzijn, cultuur en sport bespreken dan de lokale 
uitdagingen.  

- Sinds 2015 is de jeugdzorg gedecentraliseerd. Aalsmeer koopt gezamenlijk met andere 
gemeentes in, waarbij budgetten wel systematisch worden overschreden. Zo zijn de uitgaven 
aan specialistische jeugdhulp bijna verdubbeld en ook dit jaar wordt er waarschijnlijk weer 
meer uitgegeven. Dit komt onder meer omdat de trajecten lang duren en duurder worden en 
er een stijging in cliënten is. Ook is er een brede blik op gezinnen.  

- Ongeveer 900 van de 7500 kinderen in Aalsmeer krijgt jeugdhulp. Het merendeel die 
specialistische hulp krijgt is tevreden. Er zijn weinig formele klachten.  

- Clement geeft desgevraagd aan dat Aalsmeer landelijk gezien niet afwijkt. Financieel zit 
Aalsmeer grosso modo wel aan de hoge kant. Met alle partijen wordt gekeken naar de 
financiële houdbaarheid en de samenwerking. De stijging van kinderen in jeugdhulp kan te 
verklaren zijn door de stijging van het aantal kinderen in Aalsmeer en door het beter 
bereiken van de doelgroep. Op de vraag wie er op de dwarsverbanden let bij bijvoorbeeld 
multiproblem gezinnen, antwoordt Clement dat bij complexere casussen wordt gewerkt met 
een hoofdaanbieder. Het is belangrijk dat partijen goed aangehaakt worden.  

- De voorzitter dankt Clement voor de presentatie en het gesprek. Hij geeft aan graag een keer 
in de toekomst te spreken over het veiligheidsaspect van jeugdhulp.  

- Bart geeft aan een keer verder te willen spreken over de ketenpartners en hoe er regie wordt 
gehouden. 
 

2.2 Advies Verordening Jeugdhulp 



  info@asd-aalsmeer.nl 

 

- De werkgroep Jeugd heeft een toelichting gehad van Lennart Amersfoort op de Verordening 
Jeugdhulp. De raad besluit een advies te sturen ten aanzien van de Verordening. De 
conceptbrief zal worden opgesteld door de voorzitter en Kim en aan de raad worden 
voorgelegd met het verzoek om per ommegaande eventueel aan te vullen. Aan het einde van 
de week wordt het advies verstuurd.  

 
3.  Kennismakingsronde 

- Arie Bouwman, Herman Jongkind en Gerard Mollers zijn de nieuwe leden van de ASD. Er 
wordt een kennismakingsronde gedaan.  

- Arie en Gerard zullen zitting nemen in de werkgroep Wmo. Herman sluit aan bij de 
werkgroep Participatie.  
 

4.  Belangrijkste ingekomen en uitgaande stukken sinds 9 maart jl.  

- De raad bespreekt de ingekomen en uitgaande post.  
- N.a.v. het advies van de ASD over inkoop meldt de voorzitter dat de aanbesteding is 

uitgesteld naar volgend jaar. Gezien de coronasituatie zou het instellingen te veel moeite 
kosten om zich in te schrijven voor de tender.  

- N.a.v. de schriftelijke vragen van de ASD aangaande schuldhulpverlening geeft de voorzitter 
aan dat het College heeft geantwoord bezig te zijn met de actualisering. Ze zullen het 
onderzoek van de Rekenkamer meenemen.  

- Er is een onderbouwde subsidieaanvraag ingediend door de penningmeester.  
- De secretaris zal de inloggegevens van de Koepel naar de nieuwe leden sturen. 

  

5. Mededelingen Dagelijks Bestuur 
- Er is nog een zetel vacant binnen de ASD. Voornemen is om te zoeken naar een vrouw met 

het oog op de diversiteit van de raad.  
- Wim zal voortaan zitting nemen in de werkgroep Jeugd gezien zijn grote affiniteit met het 

onderwerp.  
- De voorzitters van de werkgroepen worden gevraagd om nog een keer voor de zomer samen 

te komen, onder meer om de nieuwe leden wegwijs te maken.  
- Het oorspronkelijke afscheid van de scheidende leden zou op 10 juni zijn. Dit wordt 

uitgesteld vanwege de coronasituatie. De hoop is om in augustus of na de zomer het afscheid 
te laten plaatsvinden.  

- De vergaderingen blijven voorlopig op de maandagen staan. Als het blijkt dat het niet voor 
iedereen schikt, dan kan af en toe naar een andere dag worden gekeken. De voorkeur is om 
weer fysiek te vergaderen, mits het op anderhalve meter afstand kan en in een goed 
geventileerde ruimte. 

 
6. Verslag ASD 09032020 

- Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
7. VN-Verdrag 

- Beleidsadviseur Anouschka Bezuijen heeft de taken overgenomen wat betreft de uitwerking 
van de Aalsmeerse Lokale Inclusie Agenda. Zij ontvangt graag namen voor de te vormen 
Klankbordgroep van ervaringsdeskundigen. Zij ziet ook graag dat de Adviesraad aangehaakt 
is via een vertegenwoordiger in de Klankbordgroep. De eerste vergadering wordt verwacht 
voor de zomervakantie.  
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- Voor de ervaringsdeskundigen zijn de suggesties vanuit de ASD Frits Streijl en Corrie Kaan. 
Ilse Zethof neemt het voorstel nog in overweging. Erwin zal verder nog een keer iemand in 
zijn netwerk benaderen.  

- Vanuit de ASD zelf zal iemand van de werkgroep Wmo aansluiten. Erwin zal als voorzitter in 
ieder geval worden doorgegeven.  

 
8. Gevolgen vergrijzing voor Wonen, Welzijn en Zorg 

- Er zal een vergadering over dit onderwerp worden georganiseerd. Waarschijnlijk zal het op 
29 juni, 19.30 uur, plaatsvinden. De voorzitter zal nog een aanvullende notitie voor de 
vergadering opstellen. Verder sluiten wellicht de directeur van Zorgcentrum Aelsmeer en de 
ontwikkelaar van de Zuiderkerk aan om te sparren. Er zal worden gekeken naar een goede 
locatie waar anderhalve meter afstand kan worden gehouden en er goede ventilatie is.   

 
9.  Besluitenlijst en Wat verder ter tafel komt 

- De besluitenlijst wordt doorgenomen en geactualiseerd. 
- Er wordt geen gebruik gemaakt van de w.v.t.t.k. 

 
10. Volgende vergadering: waarschijnlijk maandag 29 juni. 
    
20.42 uur sluiting vergadering 
 
Besluitenlijst 
 

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20161109  Notitie Burgerportaal monitoren, kenniskaart op 
agenda zetten 

2020 Dick 

      

20200609  Sturen foto en introductie naar Dick voor website Juni 2020 Arie, Gerard 
en Herman, 
Mirjam 
(alleen intro) 

20200609  Opstellen en uitsturen advies Verordening Jeugdhulp Juni 2020 Jaap en Kim, 
nalopen 
door allen 

20200609  Sturen inloggegevens Koepel aan nieuwe leden Juni 2020 Theo 

20200609  Netwerk benaderen i.v.m. vacante zetel ASD Juni 2020 Allen 
 

Komende vergaderingen 
 

Maandagavond 29 juni 2020 (voornemen) 

Maandagavond 17 augustus 2020 (geannuleerd) 

Maandagavond 14 september 2020 

Maandagavond 19 oktober 2020 
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Maandagavond 9 november 2020 

Maandagavond 7 december 2020 

 


